
Ordre del dia:  

1. Aprovació de l'acta de la reunió anterior. 
2. Informe sobre la situació d'inici de curs (matrícula i situació sanitària). 
3. Aprovació proposta PAT 21-22. 
4. Activitats del primer semestre. 
5. Modificació del calendari acadèmic. 
6. Afers de tràmit. 
7. Torn obert de paraules 
 

2. . Informe sobre la situació d'inici de curs (matrícula i situació sanitària). 

El Sr. Degà ha comunicat que ahir a darrera hora en reunió del Rector amb tots els Degans es 
va decidir finalment retornar a la presencialitat. La interpretació de la restricció d’aforament 
que s’ha fet és referir-la a tot l’edifici i no a les aules. Donat que hi ha docència al matí i 
docència a la tarda es considera que mai s’excedirà la capacitat del 70% de l’edifici. La 
resolució del Recto probablement es publicarà avui mageix. 

Com a representant de les estudiants s’ha transmès l’enhorabona al Sr. Degà i al Rectorat per 
la decisió de reprendre la presencialitat a tots els cursos. 

S’ha comentat la difícil situació de salut mental de les estudiants de segon, fet ja contemplat 
pel Sr. Degà que ha alertat sobre la discontinuïtat de la vida acadèmica que ha suposat la 
pandèmia per als alumnes que faran segon i tercer. 

També s’ha comunicat la resolució en el sentit que l’emissió de les classes suposa un canvi de 
model de docència i no es podia realitzar sinó després de ser estudiada i aprovada pels canals 
corresponents.  

S’han comentat les incidències a matrícules i s’ha traslladat la problemàtica de la prelació dels 
alumnes nous per sobre dels de segon en matricular assignatures de primer, la qual cosa 
afecta als minors. El tema ha quedat obert. 

S’han comentat les incidències en l’assignació de professors. 

Els requeriments de salut dels professors que justifiquin la seva baixa seran resoltes per 
l’OSMA. 

3. Aprovació proposta PAT 21-22. 

S’han comentat una sèrie d’incidències en el redactat del text, les quals s’acorda subsanar. 

S’ha comentat la posició en relació al PAT, en el sentit que cal millorar-lo, aspecte que ha 
recollit el Dr. Joost. 

S’ha aprovat per majoria, m’hi he abstingut. 

4. Activitats del primer semestre. 

S’ha aprovat: Seminari de l’experiència, Dr. Monserrat i Lectura de les grans obres de la 
tradició europea, Dra. Mauri. 

5. Modificació del calendari acadèmic. 

Ha estat necessari modificar el calendari acadèmic per un solapament de les reavaluacions 
amb l’inici del curs el segon semestre, enlloc de començar el 7 començarà el 8 de febrer. 
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